
 

  

  

 

Referat samarbeidsgruppemøte Mjøsbyen  

Tid:   16.03.2023 

Sted:  Teams 

 

Tilstede: 

Styringsgruppen: 

 

Even Aleksander Hagen, Innlandet fylkeskommune 

Ingunn Trosholmen, Lillehammer kommune 

Jon Halvor Midtmageli, Øyer kommune 

Lillian Skjærvik. Elverum kommune 

Marte Larsen Tønseth, Løten kommune 

Anette Musdalslien, Gausdal kommune 

Anne Bjertnæs, Gjøvik kommune 

Bjarne H Christensen, Stange kommune 

Frode Engen, Vestre Toten kommune 

Anita Ihle Steen, Ringsaker kommune 

Bror Helgestad, Østre Toten kommune 

Hans Martin Asskildt, Statens vegvesen 

Anne Kathrine Fossum, Statsforvalteren i Innlandet 

Sefrid Line Jakobsen, Jernbanedirektoratet 

 

Sekretariatet: 

 

Paul Berger, Innlandet fylkeskommune 

Stig Floberghagen, Innlandet fylkeskommune 

Mette Marit Gjerdingen Jensen, Innlandet fylkeskommune 

Eli N Ruud-Olsen, Innlandet fylkeskommune 

Tove Krattebøl, Innlandet fylkeskommune 

 

Forfall: 

Hamar kommune 

 

 

Agenda 

1. Godkjenning av referat  

2. Årsrapport 2022 
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3. Møteplan med viktige leveranser og milepæler for 2023 

4. Orienteringssaker 

5. Planlegging og gjennomføring av reisevaneundersøkelse for 2023 

6. NTP-innspill og behovet for statlige tilskudd/belønningsmidler 

7. Eventuelt 

 

 

Oppsummering  

1. Referatet fra styringsmøte 22.november 2022 ble godkjent uten merknad. 

 

2. Årsrapporten for 2022. 

 
Oppnådde milepæler for 2022 ble gjennomgått. Disse inngår i forslaget til 

årsrapport for 2022.   

Innspill til årsrapporten: 

Bra at rapporten er konkret og direkte. 

Arbeidet med indikatorsett er gjentatt to ganger i rapporten. 

Det er ønskelig å synliggjøre regnskapet i årsrapporten. 

 

Vedtak: Forslag til årsrapport for 2022 vedtas med merknadene gjengitt 

ovenfor. 

 

3. Det ble presentert en arbeidsplan og en milepælplan for 2023. viktige 
leveranser/hovedaktiviteter ble gjennomgått knyttet til oppfølging av de fire 

prioriterte handlingspunktene fra strategien. – se vedlagt presentasjon. 
 

Planene ble gjennomgått uten andre kommentarer enn at dette så veldig bra ut, 

oversiktlig og ryddig. 

Vedtak: Forslag til overordnet milepælplan godkjennes uten merknader. 

 

4. Orienteringssaker.  

Dette punktet utgikk da dagens møte ble forkortet grunnet videomøte med Statsråd 
Ingvild Kjerkol om Sykehussaken. 

 

5. Reisevaneundersøkelse. 
Det er tidligere bestemt at det er ønskelig å gjennomføre en ny 

reisevaneundersøkelse med tilleggsutvalg for de største byområdene i løpet av 

2023. Det har blitt sendt ut en forespørsel fra sekretariatet til partene om en 
avklaring knyttet til mulig bidrag/delfinansiering fra partene.   

 

Planleggingen og gjennomføringen for denne undersøkelsen med tilleggsutvalg ble 

redegjort for av sekretariatet. 
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De totale kostnadene er beregnet til 1,7 mill. kr og forslaget til kostnadsfordeling 
er 1 mill. kr fra Mjøsbyens felles midler, 300 000 kr fra fylkeskommunen og 400 000 

kr. fra kommunene og statlige myndigheter.  Det er pr i dag ikke gitt svar fra alle 
kommunene om hvor mye de evt kan bidra med, da dette må vedtas politisk hos 

noen av de statlige myndigheter ble også oppfordret til å bidra økonomisk. Endelig 
kostnadsfordeling fra kommunene og de øvrige partene vil bli avklart innen kort tid. 
 
Vedtak: Forslag til vedtak om å gjennomføre reisevaneundersøkelse med 
tilleggsutvalg i hele Mjøsbyen og i tråd med foreslåtte finansieringsplan 

godkjennes uten merknader. 
 

6. NTP-innspill og behovet for statlige tilskudd/belønningsmidler. 
Transportetatenes svar på utredningsoppdraget og prioriteringsoppdraget fra 
departementene vil bli lagt ut på høring i tidsrommet 1.april til 1.juli. Det er 

ønskelig at Mjøsbyen sender et høringsinnspill for å fremme våre hovedbudskap. 
 
Innspill: 
Gjøvik:  Punktene 4.1 og 6 i budskapsnotatet – krav om nullvekstmål og bedring av 
driftstilbudet av kollektivtransporten, er gjensidig avhengig av hverandre. 

Innovative grep er nødvendig for å nå nullvekstmålet og samtidig ha vekst og 
utvikling. 
 
Statsforvalteren:  Det er viktig å fokusere på like tilbud, her har SF et 
innspillsansvar.  
 
Jernbanedirektoratet: Siste setning i forslag til vedtak bør endres – Styringsgruppa 
bør byttes ut med fylkeskommunen og kommunene. Jernbanedirektoratet støtter 

generelt opp om nullvekst og Mjøsbyens arbeid som gjøres i forbindelse med NTP. 
 
Sekretariatet: Enig i at vekst og utvikling er viktig. Sekretariatet vil utarbeide et 

forslag til høringsinnspill som sendes for utsjekk til partene i løpet av mai måned. I 
innspillet vil vi få fram ulike nyanser og spisse budskapene for hvorfor Mjøsbyen er 

en god kandidat til tilskudd/belønningsmidler. 
 
Nytt forslag til vedtak: 
 
Styringsgruppa vedtar å sende høringsinnspill knyttet til høringsrunden om 
utredningsoppdragene fra departementene. Høringsinnspillet baseres på 

ovennevnte hovedbudskap med merknader gitt i møtet. 
Fylkeskommunen og kommunene vil vurdere fortløpende behovet for politiske 

dialogmøter med sentrale myndigheter som en del av oppfølgingen. 

Vedtaket godkjennes med endringen. 

 

7. Eventuelt. 

Ingen saker til eventuelt.



 

 

  

 

 


